奔达纺织集团 PANTHER TEXTILES HOLDING

Premium Denim Since 1986

CONTENT

- 03 WHO WE ARE
- 09 SPINNING MILL
- II DYEING & FINISHING
- 13 WEAVING MILL
- 15 PRINTING MILL
- 17 QUALITY CONTROL
- 18 PERSONNEL MANAGEMENT
- 25 CONTACT INFORMATION



WHO WE ARE



Panther Textiles Holding was established in 1995. We are a large scale textile manufacturer, specializing in spinning, weaving, dyeing, printing, garment, dyeing and printing. Our 27 hectares main factory is located in Kaiping City, Guangdong Province; with another 40 hectares satellite factory located in Shuikou Town, just 15 minutes away.

We faithfully adopt the "5-s Management" system with the aim to further empower our robust workforce, as well as continously optimizing the working environment, in order to provide premium quality products and services to our customers from all over the world. Our teams of highly skilled professionals strive to manufacture the highest grade of eco-friendly textile products.

创立于1995年的开平奔达纺织集团公司是一间大规模、 大产量的纺织生产商; 业务范围包括纺 纱、 编织、漂染、 印花、 纺织物。我们占地27公顷的公司行政大楼兼总厂位于开平沙刚区新美工 业开发区中; 而另一个占地约40公顷的分厂则位于仅15分钟水口镇。

奔达纺织采取 "5-s 管理" 思维,不但去持续加强旗下优秀团队的质素,而且不断改进公司现场 环境的质素来保持在任何时刻都能把最优质产品及服务带给客户。我们的専业团队尽心尽力去生 产并提供最优质的环保纺织品给世界各地著名时装品牌。

WHAT WE MANUFACTURE



Annual production / 奔达纺织每年生产:

I 2,000 tons of open-end yarn / 吨气流纺纱	 18,000 tons of ring yarn / 吨环锭纺纱	
72,000,000 yards of dyed fabric / 码染布	24,000,000 yards of printed fabric / 码印花布	

WHAT WE HAVE ACHIEVED



Panther Textiles has received numerous accolades over its long and illustrious history.

奔达纺织及其产品多次荣获业界及国家级工商荣誉。

Some of these include / 包括:

"National Foreign Invested Enterprises Double Excellence", 1997 and 1998 winner. "国家外资企业双优奖",1997年及1998年得奖企业。	
"Star of The 100 Overseas Chinese Enterprises'', 2003 - 2005 winner. "100海外中国企业之星",2003 至2005 年得奖企业。	

PANTHER TEXTILES HOLDING

5

08

£ 081

PP

2

064













THE DYNAMIC SPINNING SPECIALIST

充满动感的纺纱世界







Our OE spinning mill and ring spinning mill were established in 1996 and 2006, respectively. Both mills employ Trützschler spinning machines from Germany, and Schlafhorst filtering system from Switzerland. The spinning mill has an annual capacity of 12,000 tons of OE and OE-slub yarn, while the ring spinning mill has an annual capacity of 18,000 tons of ring yarn. The OE spinning mill produces a variety of OE yarn, OE-slub yarn and nep yarn.

The ring spinning mill produces special spinning such as soft-hand fibrous yarn, irregular shot slub yarn, sirospun slub yarn, cotton spandex, cotton slub spandex, dualfx, functional yarn, and more.



空气纺纱厂及环锭纺纱厂先后分别于1996及 2006年投入运作。两厂均使用德国Trützschler 纺纱机及瑞士Schlafhorst过滤系统。 纺纱厂 年产大约 12,000吨气流纺纱及18,000吨环锭纺 纱。气流纺纱厂主要生产OE平纱, OE竹节纱及 雨点纱 环锭纺纱厂生产例如超柔纱,环锭竹节纱、赛络纺纱、棉弹力平纱,棉弹力竹节纱、棉包双芯弹力纱、棉包功能性纤维等等。



FOR EVERY CHALLENGE IN DYEING AND FINISHING

充满活力的人生

Established in 2001, our Tat Fung dyeing and finishing mill is equipped with state-of-the-art machinery from industry innovators such as Monforts of Germany and Benninger of Switzerland. The mill has an annual output of 72,000,000 yards of finished fabric, mostly cotton and cotton-mixed, with a wide variety of specialized dyeing treatment.

达丰印染厂在2001年投入运作; 厂房所使用的先进器材均来自纺织器材老铺德国Monforts公司及 瑞士的Benninger公司。厂房年产72,000,000 码已加工布料; 主要生产整染及特殊加工处理的棉 质及混棉布料。





SPECIAL TREATMENT / 特殊处理

Anti-dust Mite Finishing	Treating fabric with a protective layer to deter dust mites.
防尘螨加工	在布料上加工来防范尘螨。
Anti-UV Finishing	Treating fabric with anti-UV finishing, protecting the skin from UV rays.
防紫外线加工	在布料上加工来保护皮肤免受紫外线的侵害。
Advanced Teflon Finishing	Ensuring soft-hand, wrinkle free, water and oil resistant fabric properties.
先进铁氟龙® 加工	确保布质柔软、防皱、泼水及泼油。
Texcote Nano Finishing	Rarely applied to garments, this special treatment provides shrink and wrinkle free, water and oil resistant fabric.
德科納米加工	暫時還較少用於紡織物上;這種特殊加工使布料擁有防皺、防縮水、潑水及潑油的特點。
Non-PFC Water Repellent	The most eco-friendly water repellent finishing.
無氟防水整理	暂定为最具环保的防水处理确。
Liquid Ammonia Wrinkle Free	Giving fabrics a wrinkle free and enhanced hand-feel.
液氨抗皱整理	提供防皱功能外,同時提供柔软布感。
3XDry	Water repellent fabric surface with backside moisture management.
单面抗水 / 吸湿排汗整理	为布表面提供抗水性, 同时提供吸湿排汗功能。



VERSATILE AND PRODUCTIVE WEAVING 纵横交织的世界

Panther weaving mill and Hing Fu weaving mill were established in 1996 and 2002, respectively, followed by air-jet weaving mill in 2007. Utilizing 500 looms from Picanol (Belgium), dust filtering system from Luwa (Switzerland), and finishing line from Monforts (Germany); all three facilities have a combined annual output of 60,000,000 yards of denim.

We offer a variety of denim and piece-dyed woven fabrics in a wide selection of colors, which include cotton denim, stretch denim, cotton mixed denim (e.g. linen, rayon, polyester etc.), sustainable denim, eco-friendly products with organic cotton, recycled polyester/cotton, DuPont[™] Sorona, LENZING[™] (Tencel, Modal, Promodal, Viscose) and INVISTA[™] (Lycra, Dual FX, T400, COOLMAX, THERMOLITE, CORDURA, and more).





奔达纺织厂分别于1996, 2002及2007年先后投入运作。厂房设有500台比利时Picanol 织布机, 瑞士Luwa 尘埃过滤系统及德国Monforts 后期加工器材。全部三间厂房已获Oeko-Tek 100 安全标准认证资格; 每年牛仔布总产量为60,000,000 码。

我们主要生产专为制造牛仔服装及梭织服装所需的牛仔布及缸染梭织布料,并且有种类繁多的颜色供选择 。而这些布料包括棉质牛仔布、 弹力牛仔布, 混合棉牛仔布 (麻质、人造棉、 涤纶等等),可持续性牛仔布;有机棉质、再生涤纶/棉质、 DuPont™ Sorona 等的环保产品; LENZING™ (Tencel, Modal, Promodal, Viscose)及INVISTA™ (Lycra、Dual FX、T400、COOLMAX、THERMOLITE、CORDURA 等等)。





GET ROLLING WITH ROTARY SCREEN PRINTING



色彩缤纷的印花世界

Our printing mill was established in 2004 and has an annual output of 24,000,000 yards of printed fabric. The facility utilize state-of-the-art printing, laser engraving and color separation equipment from Dutch manufacturer Stork, washing range by Benninger of Switzerland and finishing line from Monforts of Germany.

Cotton	Linen Cotton
棉	棉麻
Polyester Cotton	Spun Rayon
涤纶棉	人棉
Organic Cotton	Recycled Polyester
有机棉	再生纤维
Tencel	Modal
天丝	莫代尔
Denim	Corduroy
牛仔布	灯芯绒

2004年投入服务的印花厂年产约 24,000,000码印花布。厂房使用的先进设 备分别有荷兰Stork公司制造的印花、雷射 刻字及分色器材; 瑞士Benninger公司的 前处理设备及德国Monforts公司的后整加 工设施。

PRODUCT LINEUP / 产品系列







STATE-OF-THE-ART TESTING FACILITIES



66 Our highly skilled quality control staff diligently monitors the quality throughout the entire manufacturing process from raw material to final products, ensuring delivery of the highest quality products to our customers at all times.

- Mr. Rao Yu, General Manager

Our lab is accredited by international retailers and brands such as American Eagle Outfitters, C&A, Carter's Inc., Gap Inc., Lands' End, and Tory Burch.

同时我们也分别获得多间国际品牌零售商认定为标准面料化验检测中心。



INVESTING IN THE FUTURE

投资在未来



At Panther Textiles, we firmly believe that investing in the future our staff is essential for the organization to grow.

Our employees and staff come from all walks of life, and are dedicated to develop their careers in the textile industry. Our team members learn, and develop their skills through on-site training. They are not only part of the team, but also valuable assets of the organization.

We are committed to bring out the best denim products to our customers from all around the world.

奔达纺织坚信投资在员工的质素上并发挥他们在工作上的潜质才能使公司继续增长。

对纺织业充满热诚的奔达纺织团队上下员工来自社会各层面。同事们经由在职训练来发挥潜质及磨练技能;他们不但是团队的重要成员,亦是本公司的贵重资产。

作为一个团队, 我们一向秉承创立以来的宗旨歇诚为来自世界各地的客户在任何时刻提供最优质 及价钱最优惠的产品。













CONTACT US

联络我们

With more than 20 years of experience in the denim industry, we at Panther Textiles have high ambitions for the future.

Visit our website to learn more, or contact us directly.

20年来,我们累积了无数生产牛仔及面料经验,我们将为未来力求进步,追求更具创意及生产出更优良产品,配合多变的市场需要!

奔达营销部

广东省开平市新美工业开发区美华路21号

如要了解更多有关本集团产品及资料,请联络我们:

Panther Textiles Holding - Sales Department

Telephone: 0750-2257248 / 0750-2257988

Address: No. 21 Mei Hua Road, Xin Mei Industrial Development Zone, Sha Gang Area. Kai Ping, China

E-mail: jeans@panther-textiles.com

www.panther-textiles.com

We look forward to hearing from you.

www.parasol-solutions.com

Brochure by Parasol Solutions



www.panther-textiles.com